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Deltagare Svemo 

Robert Svensson  Ordförande 

Åke Knutsson  Vice Ordförande 

Anja Claesson  Ledamot    

Lars Pärnebjörk  Ledamot    

Ola Hansson   Ledamot   

Ulla Peterson  Ledamot 

Jonas Gustafsson  Ledamot 

Lotta Kronåker Boström  Adjungerad Ledamot 

Martin Jarl   Generalsekreterare 

Anna Wilhelmsson  GS Koordinator 

 

Gäster 

Roger Clemensson  Sammankallande Valberedningen 

Eva Ericsson Ekonomiansvarig (närvarade under punkt nr 4 och 

5.1) 

 

1.  Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen 

Ordförande Robert Svensson öppnade dagens möte. 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

 

2.  Val av justerare 

Ola Hansson valdes att justera dagens protokoll. 

 

3. Föregående protokoll  

Styrelseprotokoll 2023–11 godkändes och lades till handlingarna. 
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4. Resultatrapport  

 

En avstämning till och med december har genomförts av ekonomiansvarig.  

Avstämningen visar ett negativt resultat jämfört med budget, allt är ännu ej redovisat.  

 

5. Ärenden 

 

5.1 Verksamhetsplaner sektioner och kommittéer  

 

Bakgrund:  

Budget för 2023 fastställdes vid styrelsens möte i december och sektioner och kommittéer 
fick i uppdrag att inkomma med sina verksamhetsplaner vid årsskiftet. 
 

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att fastställa de verksamhetsplaner för 2024 som inkommit. Styrelsen 
ber Motocross, RIG samt Enduro inkomma med sina verksamhetsplaner för godkännande av 
styrelsen vid marsmötet.  
 
Lars Pärnebjörk samt Eva Ericsson fick i uppdrag att se över mallen inför nästa år.   
 

 

5.2 Tillsättning vattensportsektionen  

 

Bakgrund: 

I styrelseprotokoll nr 9 2023 beslutade styrelsen följande ”Styrelsen beslutade att sektionen 
för vattensport ska utses på samma sätt som andra sektioner inom Svemo”. Därav har 
valberedningen gjort sitt jobb och tagit fram ett förslag på sektionssammansättning för 
vattensportsektionen till dagens möte.  
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Beslut: 

Styrelsen beslutade att tillsätta vattensportsektionen enligt följande: 

Vattensportsektionen: 

Mari Stensson sammankallande, utsågs t.o.m. 31 december 2024 

Emma Grubb-Willhelmsson ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2025 

Kari Fredheim ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2025 

Mats Örtendahl ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2025 

Johan Johansson ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2025 

Gustaf Thulin ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2024 

Pernilla Ingvarsson ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2024 

 

 

5.3 Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan  

Bakgrund:  

Vid förbundsmötet i april månad ska styrelsen presentera verksamhetsberättelsen för 2022–
2023 samt verksamhetsplan för perioden 2024–2025 för förbundsmötet. 

Verksamhetsberättelsen visar på de större händelser för Svemo som styrelsen valt att 
redovisa för förbundsmötet och verksamhetsplanen är ett dokument som ska beskriva de 
områden som styrelsen ska fokusera på under perioden 2024–2025.  

Dokumenten är under bearbetning och presenterades för styrelsen. 

 

Beslut: 

Styrelsen diskuterade de två dokumenten till förbundsmötet, och beslutade att ta beslut 
gällande dessa på mötet i mars.  
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5.4 Datum förbundsmöte 2026  

Bakgrund:  

Enligt Svemos stadgar ska förbundsmöte genomföras varje jämnt år under april månad. I 
möteshandlingarna för årets förbundsmöte (2024) ska styrelsen föreslå datum för 
nästkommande förbundsmöte, alltså 2026. 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att förbundsmötet 2026 ska äga rum lördagen den 18 april. 

 

 

5.5 Års-, inträdes- och förseningsavgifter 2025-2026   

 

Bakgrund:  

Vid kommande förbundsmöte ska beloppen för rubricerade avgifter fastställas. 

Samtliga avgifter har varit oförändrade de senaste tio åren. 

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade föreslå förbundsmötet att inträdes- och förseningsavgiften för 2025–

2026 ska vara oförändrade och att årsavgiften ska vara 2 000 kronor.  

 

 

5.6 Inför distriktens årsmöten/förbundsmöten  

Styrelsen gick igenom kommande SDF-årsmöten/förbundsmöten, tider och platser. Samtliga 

distrikt har bokat i sina årsmöten eller förbundsmöten under februari månad.   

Kansliet presenterade förslag på information som styrelsemedlemmarna ska ha med sig ut 

till distriktens kommande årsmöten/förbundsmöten. 

 

Beslut: 

Styrelsen gick igenom informationsunderlaget till SDF-årsmötena/förbundsmötena och 

godkände underlaget. 
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5.7 Riksidrottsmötet (RIM)  

 

Bakgrund:  

 
23 januari hålls ett extra RIM för val av ny ordförande då föregående ordföranden avgick 
under hösten, vilket också innebär ett fyllnadsval på en ledamot. Det har också skickats in en 
motion gällande elitstöd som Svemo tillsammans med flera andra förbund står bakom. 
 

Beslut: 

Styrelsen diskuterade frågorna och enades om hur delegaterna ska rösta på RIM. 
 

 

5.8 Jämställdhetsarbete  

 

Bakgrund:  

Svemo samlade policys finns i SPAR. Det saknas dock fortfarande en uttrycklig policy för hur 
vi hanterar jämställdhet och likabehandling i förbundet.  
På styrelsemöte nr 9 2022 togs ett beslut om att ge GS/kansliet tillsammans med Anja 
Claesson från styrelsen uppdraget att bilda en arbetsgrupp som skulle ta fram ett förslag till 
en policy samt en arbetsordning och tidsplan för hur detta skulle implementeras i 
verksamheten.  
Kanslipersonalen genomförde en utbildning i jämställdhet och likabehandling under 2022.  
En arbetsgrupp bildades men processen avstannade under 2022/2023 
          

Beslut: 

Styrelsen beslutade att uppdra till GS att återuppta den 2022 påbörjade processen, att 
en arbetsgrupp tar fram ett förslag till en policy för jämställdhet och likabehandling med en 
arbetsordning och tidsplan. Målsättningen är senare att implementera en sådan policy i 
förbundets alla verksamheter.  
 
Styrelsen önskar en första rapport från gruppen till styrelsemötet i maj.  
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5.9 NMC, godkänna Baltiska medlemmar  

 

Bakgrund:  

Vid NMC-mötet (Nordic Motorsport Council) i oktober beslutades att mötet önskar tillåta 
förbund från de Baltiska länderna att ansöka om medlemskap i NMC under förutsättning att 
de nuvarande förbunden i NMC godkänner detta. 
 
 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att stå bakom beslutet att tillåta förbund från de Baltiska länderna att 
ansöka medlemskap i NMC från och med 2024. 
 

 

5.10 Fortsatt arbete med E-idrott  

 

Bakgrund:  

Under hösten har ett mindre pilotprojekt med mål om att få mer kunskap om e-idrott bedrivits. 
Som en logisk förlängning på detta projekt bör vi nu skapa en projektansvarig för e-idrott som 
kan starta upp arbetet med e-idrott inom Svemo. Då vi fortfarande har mycket att lära bör vi 
samarbeta med SBF (Svenska Bilsportförbundet), Svenska esportförbundet och om möjligt 
andra. Målsättningen med en sportansvarig är att under det kommande året vara med och 
arrangera minst en tävling samt att vara ett bollplank mot intresserade som kontaktar 
förbundet.  
 
       

Beslut: 

Styrelsen beslutade att uppdra åt GS att tillsätta en projektansvarig enligt ovan samt att 
återkomma till styrelsen med en utvärdering av resultatet i maj 2025.  
 

 

5.11 Styrelsens representation vid internationella tävlingar  

 

Bakgrund:  

Styrelsen ska vid internationella tävlingar i Sverige representera Svemo och välkomna 
representanter från FIM, FIM Europe, UIM och liknande. Styrelsens medlemmar fördelar de 
internationella tävlingarna sig emellan vid ett av de första mötena för året.  
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Beslut: 

Styrelsen fördelade de internationella tävlingarna sig emellan och uppdrog åt GS att 
informera berörda personer om fördelningen.  
 

 

5.12 Ansökan Dragracing EM-tävlingar 2024  

 

Bakgrund:  

NDRS Motorklubb Älvdalen söker 2 EM-tävlingar 2024 för dragracing. Första tävlingen 13–

16 juni 2024 och andra tävlingen 8–11 augusti 2024 på Tierp Arena. Styrelsen diskuterade 

ärendet utifrån inskickade budgetar och ansökningsblanketter.  

           

Beslut: 

Styrelsen beslutade bifalla båda ansökningarna om EM tävlingar. 

 

 

5.13 Introduktionsfolder styrelsearbete  

 

Bakgrund:  

När förbundsstyrelsens sammansättning får nya ledamöter är det av vikt att dessa personer 

får värdefull information om vad uppdraget innebär och vad som kan förväntas av 

ledamöterna. Nyvalda ledamöter ska även få information om praktiska detaljer för att kunna 

genomföra uppdraget. 

För att samla denna information kan en introduktionsfolder vara ett bra dokument för nyvalda 

att ta del av och vara till hjälp under en ”inkörningsperiod”. 

         

Beslut: 

Styrelsen gav GS i uppdrag att vid styrelsens marsmöte presentera förslag på 

introduktionsfolder för styrelsearbete som därefter ska finnas framtagen till förbundsmötet 

2024. 
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5.14 Projektmedel IF  

 

Bakgrund:  

Projektstöd IF (Idrottsförening) 2024-2025.  

Regelverk och riktlinjer för projektstöd IF 2024-2025 skickades ut från RF i oktober. 
Arbetsgruppen för projektstöden består av Philip Lund och Emilia Olsson på kansliet.   

Förslagen till sökbara projektstödsområden är baserade på RF:s riktlinjer och Svemos 
förbundsutvecklingsplan för 2024. SF-planen för projektstöden är godkänd av RF sedan den 
9 november 2023.   

Sökbara projektområden:  

• Implementering av nya tränings- och tävlingsformer  
• Trygg idrott  
• Utbildning   

 

Beslut: 

Styrelsen beslutade godkänna det förslag som Emilia Olsson och Philip Lund presenterat 
och uppdrog åt dem att snarast kommunicera detta till berörda och föreningar. 

 

 

6. Rapporter 

 

6.1 Licensrapport  

 

Styrelsen tog del av månadens licensstatistik från licensansvarig.  

Licensstatistiken för 2024 visar att det är något färre personer som tagit ut licens jämfört med 

föregående år samma tid, en minskning med ca 5 % av antalet licenser. Antalet klubblicenser 

har minskat med ca 10 % jämfört med förra året. 

 

6.2 Säkerhet  

 
Vid säkerhetsrådets sista möte för året 2023, tisdagen den 5 december avtackades Ulf 
Sjövald från Roadracing. Ulf har varit med och bidragit med sin klokskap men även 
erfarenheter från sitt civila arbete i stort sett sedan Säkerhetsrådet bildades. Madeleine 
Englund från Trial avtackades även hon. Även hon har bidragit med mycket erfarenhet som 
erfaren tävlingsledare. Deras ersättare presenteras på kommande möte. 
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Inför julen gjordes en kampanj på Svemo FB och Instagram; Ge en meningsfull julklapp! Med 
uppmaning att skänka en slant till Ingvald Johanssons minnesfond stiftelse för rehabilitering 
av skadade mc-förare.  
 
Sektionernas handlingsplaner för 2024 ska vara inskickade till kansliet senast en 15 januari.  
Nästa möte är måndag den 5 februari.  
 

 
Medicinska rådet hade sitt sista möte för 2023 den 17 december. Vid mötet diskuterades 
Bilaga A (sjukvårdsdokument) för alla sporter och man fastslog de ändringar som var 
nödvändiga. Ändringarna som gjordes var i huvudsak förenklingar av text och användande 
för sjukvårdaren på plats. Före fastställningen har man haft en dialog med samtliga 
sektioner.  
Karin Hedberg och Annika Pettersson deltog i Antidoping Sveriges årliga konferens den 21 
november. Den vänder sig till alla Special Förbund (SF) inom Riksidrottsförbundet (RF). 

 

6.3 Kansli  

Under jul- och nyår har arbetet på kansliet flutit på bra. Många har haft chans att ta lite 

välbehövlig vila men vi har hela tiden haft bemannat och kunnat ta emot de ärenden som 

kommit in på ett tillfredsställande sätt.  

Det Nationella Tävlingsreglementet (NT) är färdigställt och lades ut den 2 januari. De flesta 

specialreglementena i de olika grenarna (SR) följer tidsplanen. 

 

 

6.4 Möte motorfederationerna  

Enligt tradition genomförs möte med motorfederationerna i samband med Idrottsgalan i 

Stockholm, i år kommer mötet äga rum måndag 22 januari. På mötet deltar förutom Svenska 

Motorsportförbundet även Svenska Bilsportförbundet samt Svenska Flygsportförbundet och i 

år är det Bilsportförbundet som är värd för mötet. Traditionellt deltar ordförande samt 

generalsekreterare vid mötet. 

 

 

6.5 IUP / Spark Plug aktieägartillskott  

 
IUP AB:s verksamhet har successivt vuxit sig större och det är längre inte möjligt att driva 
bolaget enbart med hjälp av ägarförbundens personal. Därför behöver IUP AB nu anställa en 
person. För att hantera detta har samtliga ägare gjort ett aktieägartillskott, så även Sparkplug AB 
som äger 51% av IUP AB. 
 
  

https://www.svemo.se/om-forbundet/fonden-for-rehabilitering-av-skadade-mc-forare
https://www.svemo.se/om-forbundet/fonden-for-rehabilitering-av-skadade-mc-forare
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6.6 Möte med sektioner  

Styrelsen har beslutat att vid tre tillfällen under 2024 hålla möten med sammankallande i 
våra sektioner samt sportansvariga för att dela information och få ett bättre samarbete 
mellan styrelse och sektioner/sportansvariga, första mötet kommer att hållas via Teams den 
13 mars. 
 

 

6.7 Rapport Förbundsmöte  

Nu efter årsskiftet och när distriktens årsmöten närmar sig går vi in i en mer intensifierad fas 

av planeringsarbetet inför förbundsmötet. Arbete med ”luntan” samt möteshandlingar pågår 

för fullt. Så fort vi får in namn och kontaktuppgifter på distriktens delegater kommer 

anmälningslänk att skickas ut.  

 
 

6.8 Års- och förseningsavgifter  

 
Förening ska för att vara medlem i Svemo följa Förbundets stadgar som bland annat innebär 
att års- och förseningsavgift ska erläggas enligt Förbundsmötets fattade beslut. I nuläget är 
det fem föreningar som trots påminnelser ej erlagt årsavgift och/eller förseningsavgift. 
Förening som vägrar att erlägga dessa avgifter blir föremål för uteslutning enligt Förbundets 
stadgar Kap. 8 §2.  
  
Kansliet kommer nu att tillskriva dessa och ge en sista påminnelse innan ärendet kommer 
upp för beslut enligt Svemos stadgar.  

  
 

 

6.9 VM Snöskoter  

Kontraktet med InFront är ännu inte undertecknat då vissa detaljer fortfarande diskuteras. 
 
 

6.10 Rapport efter studentarbete  

En rapport gjord av en student vid Linnéuniversitet har genomförts med Philip Lund (vid 

rapportens början Koordinator Enduro) som handledare hos Svemo. Rapportens syfte var att 

kartlägga varför enduroförare, som haft förarlicens under någon av säsongerna 2019-2022, 

valt att inte förnya sin licens för någon av efterföljande säsonger. Avgränsningen gjordes mot 

enduro utifrån omfattningen av studentens kurs och att det är en av Svemos två stora 

sporter. Antalet licensierade enduroförare har minskat från drygt 9500 förare 2019 till drygt 

8300 förare 2023. 

En enkät skickades ut till samtliga enduroförare som inte förnyat sin licens. Utöver enkäten 

genomförde studenten även intervjuer med fyra föreningar, två enduroföreningar som lyckats  



Protokoll styrelsemöte nr 1 2024 

2024-01-20 Norrköping 

 

                                                                         

 

 

behålla sina medlemmar under och efter pandemin samt två föreningar från andra 

individuella idrotter (en ridförening och en tennisförening).  

Huvuddelen i arbetet som vi framåt har användning av är svaren från enkäten som 

besvarades av drygt 1000 personer samt intervjuerna. Det som i huvudsak kan utläsas av 

svaren på enkäten är att huvudorsaken till att licensen inte har förnyats är ekonomi, skador, 

andra intressen, familj/fått barn, brist på banor/träningstider, tidsbrist och krånglig hantering 

av licenser och medlemskap. Studentens slutsats visar att arbetet framåt ligger både hos 

föreningarna och hos förbundet.  

Det som inte tagits hänsyn till i denna rapport är ifall dessa personer haft licens i annan sport 

under någon av säsongerna. Ett vidare steg vore att göra en liknande studie och sortera ut 

de personer som inte förnyat licens i någon annan sport.  

Philip Lund och Svemo tackar studenten för gott samarbete och en intressant rapport som 

ger utrymme för vidare funderingar och tankar.  

Samt ett inspel till att göra fler liknande samarbeten med studenter.  

Styrelsen tackar Philip Lund för det fina arbete han lagt ner med att vägleda studenten.  

Rapporten i sin helhet finns tillgänglig på Svemo kansli.  

 

 

6.11 Rapport från styrelsens kontaktpersoner  

Samtliga kontaktpersoner kompletterade sina skriftliga rapporter från sina respektive distrikt- 

och kontaktpersonsområden. 
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7. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är lördagen den 16 mars 2024 i Norrköping. 

 

8.  Avslutning  

Ordförande Robert Svensson tackade deltagarna och avslutade dagens möte. 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

Anna Wilhelmsson   Robert Svensson 

    Godkänt via mejl 2024–01–27 

 

Justerare 

 

Ola Hansson 

Godkänt via mejl 2024–01–27 

 


